
 

 

Aan: college van B&W Helmond 

Helmond, 11 februari 2010 

 

Geacht college,  

Op 25 januari j.l. ontvingen wij een raadsinformatiebrief over de instelling van de “Adviesraad 
Kanaalzone Helmond”. Deze is ingesteld in navolging van de notitie “Strategische visie 
ontwikkelingsperspectief Kanaalzone Helmond”.  

De SP‐fractie is verbaasd dat deze adviesraad is ingesteld zonder dat de gemeenteraad hierin 
gehoord is. De notitie spreekt immers van ‘een overweging’ om een externe klankbordgroep in het 
leven te roepen, en niet van een definitief besluit hiertoe. In onze ogen had het college dit besluit 
aan de raad voor moeten leggen, zeker gezien het feit dat er ook sprake zal zijn van een financiële 
vergoeding aan de leden van deze klankbordgroep.  

Hoe hoog is de vergoeding voor de leden van de adviesraad? Uit welk budget gaat dit betaald 
worden?  

De SP‐fractie roept het college nu alvast op om de vergoeding niet hoger te laten zijn dan een 
vergoeding van de daadwerkelijk gemaakte onkosten.  

Daarnaast maakt de SP bezwaar tegen de keuze van dhr. Elco Brinkman als voorzitter van de 
adviesraad. Naast zijn baan als voorzitter van Bouwend Nederland heeft dhr. Brinkman tal van 
andere nevenfuncties, naar schatting zo’n 28 in totaal. Dat roept direct de vraag op of dhr. Brinkman 
hierdoor wel voldoende mogelijkheden heeft om zich serieus voor de werkzaamheden van de 
adviesraad in te zetten.  

Maar dat is niet het enige bezwaar. Naast zijn voorzitterschap van Bouwend Nederland is dhr. 
Brinkman o.a. vicevoorzitter van VNO/NCW, lid van de Raad van Commissarissen BMC (een 
adviesbureau voor de publieke sector) en lid van de Raad van Commissarissen van Van Nieuwpoort 
Beheer (een leverancier van bouwgrondstoffen en beton). Dit is slechts een greep uit de lijst van 
nevenfuncties.  

Dhr. Brinkman heeft dus altijd meerdere petten op. Hij behartigt meerdere belangen vanuit zijn vele 
andere functies. Hierdoor kan er een schijn van belangenverstrengeling ontstaan en dat dient te allen 
tijde voorkomen te worden.  

http://wij.sp.nl/


 

 

 

De SP vindt daarom de keuze van de dhr. Brinkman als voorzitter van de klankbordgroep een 
ongelukkige. Ook voor de overige leden dient nagegaan te worden of er sprake is van mogelijk 
tegenstrijdige belangen. Als dit het geval is, dienen deze leden in onze ogen geen zitting te nemen in 
de adviesraad.  

Heeft het college hierover nagedacht bij de instelling van de klankbordgroep? Hoe is men tot de 
huidige samenstelling gekomen? En waarom is juist voor deze personen gekozen?  

Wat de SP betreft komt er een herbezinning op de samenstelling van de klankbordgroep. Voor ons is 
duidelijk dat hierin in ieder geval geen plek is voor dhr. Brinkman. Het voorzitterschap zou door een 
ander lid van de raad overgenomen moeten worden.  

De SP‐fractie roept het college op tekst en uitleg te geven over de instelling en samenstelling van de 
klankbordgroep tijdens de eerstvolgende raadsvergadering van 2 maart, en nodigt de overige fracties 
uit hun gedachten te laten gaan over bovengestelde.  

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de SP‐fractie, 

 

 

Erik de Vries 

fractievoorzitter SP Helmond 
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